
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-11-05, § 13 

 

 Tid: 5 november 2008 kl 17.00 – 17.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 november 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp) §§ 1-26 

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §§ 27-30 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Mårten Frumerie, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 13 

Försäljning av fastigheten Sillö 8 i Farsta industriområde till Grantelius 

Fastighetsförvaltning KB 

Dnr E2007-551-00118 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner upprättat förslag till köpeavtal med den nu-

 varande tomträttshavaren rörande försäljning av fastigheten Sillö 8 för 4,25 mnkr, 

 och ger kontoret i uppdrag att genomföra försäljningen. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 16 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp) och 

 tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) ställde sig bakom kontorets 

 förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag till beslut avslås. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

En aktiv markpolitik innebär att staden använder sin mark aktivt – med både köp 

och försäljningar – i syfte att utveckla Stockholm. Det finns inget annat motiv till 

denna försäljning än att den nuvarande tomträttshavaren anmält intresse. Vi anser 

att staden bör behålla rådigheten över de industriområden som finns och därför inte 

bör sälja mark utan att det finns några skäl utöver att det är möjligt att sälja. 

Tomträttsinstitutet ger dessutom staden årliga driftspengar som kan användas för 

att utveckla stadens verksamheter och främja stadens utveckling. 

 

3) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag till beslut avslås. 

2. Därutöver anförs följande:  

 

Vänsterpartiet motsätter sig detta och hävdar att vi har ett ansvar att förvalta det vi 

gemensamt äger, för att det ska komma också framtida generationer tillgodo. Att 

staden på detta sätt gör sig av med egendom är att avsäga sig, eller i alla fall 

väsentligt minska, den demokratiska möjligheten att gemensamt bestämma över 

hur marken i framtiden ska användas. 

 

På kort sikt ger detta en försäljningsinkomst på 4,25 miljoner kronor, på längre sikt 

går vi miste om en hyra på 150 000 kronor per år. I det långa loppet är det inte 

ekonomiskt försvarbart att göra sig av med inkomster på detta sätt, det kommer att 

drabba framtida generationer. 

 

Omröstning 



  

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt följande: 

 

En plan för lokalt omhändertagande av dagvatten i området bör upprättas då området 

ligger bredvid den känsliga och ESKO-klassade Forsån. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Lotten von Hofsten (v) instämmer i förslaget från (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


